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ИЗХ.№ СОА22-РД91-415-[1]/21.10.2022 г. 

 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л   №  1 
 
 

Днес, 20.10.2022 г. се проведе заседание на работната група, назначената със Заповед 

№ СОА22-РД91-415/04.10.2022 г. на Кмета на Столична община , във връзка с предоставяне 

на допълнителни средства от резерва по точка 2  в дейност 322 „Неспециализирани училища“, 

съгласно Заповед № СОА22-РД09-696/30.03.2022 г. на кмета на Столична община. 

На заседанието присъстваха: 

 

Председател: Мария Минчева - директор в дирекция „Образование” 

 

Членове:  

1. Тодор Алексиев                    - главен експерт в дирекция „Образование” 

2. Данко Калапиш                    - директор на 107 ОУ в район „Лозенец“ 

3. Ернест Георгиев   - директор на 14 СУ в район „Сердика” 

4. Николай Радулов   - директор на 176 ОУ в район „Нови Искър” 

5. Цветелина  Генчева   - директор на 200 СУ в район „Панчарево” 

6. Диян Стаматов   - общински съветник, директор на 119 СУ в район „Изгрев“  

и председател на Съюза на работодателите в системата на народната просвета в 

България. 

На заседанието не присъстваха: 

1. Клара  Арабаджиева  - директор на 19 СУ в район „Красно село“ 

2. Цеца Тонева              - директор на 34 ОУ в район „Красно село ” 

 

I. Постъпили мотивирани искания от общинските училища. 

 

В дирекция „Образование“ постъпиха мотивирани искания от директорите на следните 

училища: 

 

РАЙОН/УЧИЛИЩЕ ИСКАНА СУМА 

НОВИ ИСКЪР 41 987 

170 СУ 41 987 

ОБОРИЩЕ 8 405 

ПЪРВА АЕГ 8 405 

ОБЩО 50 392 
 

 



 2 

 

II. Разгледани мотивирани искания и взети решения от работната група. 

След като разгледа и обсъди всички постъпили в дирекция „Образование“ доклади от 

директорите на общинските училища, комисията взе решение да подкрепи отпускането на 

средства от резерва по точка 2 в дейност 322 „Неспециализирани училища“, както следва: 

 

РАЙОН/УЧИЛИЩЕ ОДОБРЕНА СУМА ОБОСНОВКА 

НОВИ ИСКЪР 31000   

170 СУ 31000 
Налице са фактори, които пречат на нормалното протичане 

на учебния процес 

ОБОРИЩЕ 5000   

ПЪРВА АЕГ 5 000 
Налице са фактори, които пречат на нормалното протичане 

на учебния процес 

ОБЩО 36 000   

 

 

 

 

 

Председател:  

 

Мария Минчева................./п/........................... 

 

Членове:  

 

Тодор Алексиев................./п/........................... 

 

 Данко Калапиш............../п/..............................   

      

Ернест Георгиев.............../п/.............................  

   

Клара  Арабаджиева ............./ОТС./.............. 

   

Николай Радулов................../п/........................  

   

Цветелина  Генчева ............/п/......................... 

   

Цеца Тонева…….................../ОТС./.............  

   

Диян Стаматов................../п/............................  


